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Protokół nr XXVI/2021 

z posiedzenia XXVI Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytym w dniu 27 maja 2021 roku 

 

27 maja 2021 roku o godzinie 15:00 rozpoczęła się w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno 

XXVI Sesja Rady Gminy Wapno. Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Piechowiak 

otworzył XXVI Sesję Rady Gminy Wapno i przywitał przybyłych na posiedzenie radnych  

i zaproszone osoby, następnie odczytał imiona i nazwiska wszystkich Radnych w celu 

sprawdzenia obecności (nieobecny Radny Mariusz Łasut).  

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. Frekwencja 93,33 %. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:   

Wójt Gminy – Maciej Kędzierski; 

Starszy Inspektor Urzędu Gminy – Joanna Masiarek; 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie – Anna Wagner; 

Nauczyciel Przedszkola Publicznego Prowadzone przez Samorząd w Wapnie – Sylwia 

Harzyńska; 

Zastępca Kierownika GOPS w Wapnie – Lucyna Pieczyńska; 

Przewodnicząca GKRPAiPN w Wapnie – Irena Łosiak; 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w Wapnie – Danuta Kaczmarek; 

Inspektor Urzędu Gminny – Piotr Bojarski; 

Inspektor Urzędu Gminny – Wojciech Maćkowiak. 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum.  

Przewodniczący Rady w nawiązaniu do przesłanego porządku obrad zaproponował: 

 dodać pkt. podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wapno na lata 2021 - 2030. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze ma propozycje zmian do porządku obrad. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący Rady – Radosław Piechowiak przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3. Uwagi do protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja o stanie porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej. 



2 
 

5. Informacja o stanie kultury fizycznej i sportu w gminie.  

6. Informacja na temat stanu zabezpieczenia zabytków na terenie gminy.  

7. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

8. Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wapnie. 

9. Sprawozdanie z rocznej działalności Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza  

w Wapnie.  

10. Plan arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie. 

11. Sprawozdanie z rocznej działalności Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez 

Samorząd w Wapnie. 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Wapnie.  

13. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wapnie.  

14. Informacja o realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami. 

15. Informacja na temat zagospodarowania terenów w kontekście planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy.  

16. Informacja o realizacji prac związanych z przeniesieniem przedszkola.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących 

dochody budżetu Gminy Wapno za pomocą innego instrumentu płatniczego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno 

na lata 2021 - 2030. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok. 

20. Podjęcie Apelu Rady Gminy Wapno o pomoc w celu zniwelowania skutków katastrofy 

górniczej na terenie Gminy Wapno.  

21. Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków 

z poprzedniej sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie sesji.  

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad, spełniając wymóg głosowania bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady. 

Protokół z imiennego głosowania w sprawie zmiany porządku obrad stanowi załącznik  

Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do protokołu z XXV Sesji Rady Gminy. 
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Uwag nie było, protokół uznano za przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Informacja o stanie porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej. 

Przewodniczący Rady poprosił streszczenie informacji, która omawiana była na Komisji 

w dniu 25 maja 2021 r. Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego – 

P. Leszka Baczyńskiego 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na komisję przybył inspektor Bartosz Huszek, który 

przedstawił informację. Informacja ta stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Informacja na temat stanu zabezpieczenia zabytków na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o streszczenie informacji, która omawiana była na 

Komisji w dniu 25 maja br. Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że odnośnie zabezpieczenia zabytków na terenie naszej 

gminy wpłynęły dwa pisma. Pierwsze od Proboszcza Parafii p/w Św. Mikołaja w Srebrnej 

Górze – stanowi ono załącznik nr 5 do protokołu oraz drugie od Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Srebrnej Górze, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej. Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wapnie.  

Powyższe informacje przedstawił Zastępca Kierownika GOPS w Wapnie, P. Lucyna 

Pieczyńska, stanowią one załącznik nr 7 oraz nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Informacja o stanie kultury fizycznej i sportu w gminie. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, L. Baczyński poinformował, że 

na Komisji obecny był Prezes Unii Wapno P. Henryk Rogalski, który omówił zadania 

realizowane przez Klub Unia Wapno.  

Informacja ta stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 
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Radni nie wnosili uwag. 

 

Sprawozdanie z rocznej działalności Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie. Plan 

arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie. 

Informację przedstawiła P. Anna Wagner Dyrektor Szkoły Podstawowej im A. Mickiewicza  

w Wapnie, stanowią one załącznik nr 10 i nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Sprawozdanie z rocznej działalności Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez Samorząd 

w Wapnie.  

Informację w zastępstwie Dyrektora P. Elżbiety Kujawa przedstawiła P. Sylwia Harzyńska, 

nauczyciel Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez Samorząd w Wapnie, stanowi ona 

załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii w Wapnie. 

Informację przedstawiła P. Irena Łosiak Przewodnicząca GKRPAiPN, która stanowi załącznik 

na 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radny L. Baczyński: w jaki sposób funkcjonuje punkt konsultacyjny? 

Przewodnicząca GKRPAiPN: gdy zostałam Przewodniczącą, to oczekiwałam na petentów od 

1500 do 1600 w budynku GOPS. W miesiącu sierpniu i wrześniu 2020 roku, nie przyszedł 

praktycznie nikt. Pocztą pantoflową „puściłam” mój nr telefonu w teren mówiąc, że kto ma 

potrzebę to może zadzwonić. Telefon „rozdzwonił się”, ludzie chcą się ze mną spotykać, ale 

nie w budynku GOPS. Tak to wygląda. Ja dopasowuję formę spotkań do oczekiwań ludzi, 

którzy tej pomocy potrzebują. 

Radny L. Baczyński: za jaką kwotę w ubiegłym roku został w gminie sprzedany alkohol? 

Przewodnicząca GKRPAiPN: wartość sprzedanego alkoholu wynosiła 1 240 634 zł i 36 gr. Ja 

osobiście uważam, że jest to kwota zaniżona. Mieszkańcy Wapna dokonują zakupów w różnych 

marketach w Wągrowcu, Damasławku, Gołańczy i tam też kupują alkohol. 
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Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wapnie. 

Sprawozdanie przedstawiła P. Danuta Kaczmarek Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Wapnie, stanowi ono załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Informacja o realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami.  

Informację przedstawił P. Piotr Bojarski Inspektor Urzędu Gminy Wapno, stanowi ona 

załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady: proszę o przedstawienie informacji na temat odpadów 

biodegradowalnych. 

P. Bojarski: po prostu chodzi o to, by odpady te wykorzystywać na własne potrzeby 

(kompostownik, pryzma z obornikiem) a nie pakować w worki. Każda tona odpadów to kolejne 

koszty. 

Przewodniczący Rady: dziękuję, prosiłbym jeszcze o rozszerzenie informacji na temat 

kompostowników, bo jak wiemy jest możliwość uzyskania ulgi. 

P. Bojarski: jesteśmy gminą rolniczą i nie dociekamy czy kompostownik ma atest czy jest to 

zwykła pryzma z obornikiem. Chodzi po prostu o ty, by zagospodarować te odpady, a nie 

wyrzucać do rowu. Jeżeli ktoś kompostuje we własnym zakresie może skorzystać z ulgi  

w wysokości 1 zł miesięcznie na osobę. 

Radny L. Baczyński: poproszę opowiedzieć w dwóch zdaniach o elektrośmieciach. 

P. Bojarski: zawarliśmy umowę w ubiegłym roku z firmą Elektro Recykling z Nowego 

Tomyśla, otrzymujemy od tej firmy 180 zł za tonę śmieci. My organizujemy zbiórkę, a oni 

odbierają od nas elektroodpady. W obecnej chwili prowadzimy zbiórkę, a zebrane pieniądze 

przeznaczymy na Szkołę oraz Klub Sportowy. 

Przewodniczący Rady: tak, jak Pan Piotr wspominał – wtedy, gdy po raz pierwszy 

organizowana była zbiórka – zebraliśmy kwotę ok. 1300 zł i została ona proporcjonalnie 

podzielona na Klub Unia Wapno oraz Szkołę Podstawową. 

Wójt: nasz wpływ na ten cały system jest mocno ograniczony, to co możemy zmienić, to 

właśnie ograniczyć odpady biodegradowalne. Ilość tych odpadów ma istotny wpływ na 

wysokość stawki. Mamy szanse zachować obowiązującą stawkę, ale musimy zachować 

rozsądek.  

 

Informacja na temat zagospodarowania terenów w kontekście planów zagospodarowania 



6 
 

przestrzennego gminy. 

Informację przedstawił P. Wojciech Maćkowiak Inspektor Urzędu Gminy Wapno, stanowi ona 

załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Informacja o realizacji prac związanych z przeniesieniem przedszkola. 

Wójt Gminy Wapno: Szanowni Państwo, prace zostały zakończone, inwestycja została oddana. 

Uzyskaliśmy pozytywne opinie podczas odbioru z Sanepidu oraz z PSP. Planujemy 

uruchomienie tego budynku 5 lipca. Przenosiny są planowane pomiędzy 28 czerwca a 4 lipca. 

Zamknęliśmy się w biznesplanie, który mieliśmy. Oczywiście zostało jeszcze parę spraw 

związanych z otoczeniem przedszkola, które należy wykonać. To nie są naglące sprawy, 

będziemy o nich dyskutować na kolejnych sesjach. 

Radny M. Szumann: może ta informacja do mnie nie dotarła - ale rozumiem, że uzyskaliśmy 

wszystkie odbiory? 

Wójt: tak, wszystkie odbiory budynku są pozytywnie zaopiniowane, nie ma przeciwskazań, by 

ten budynek pełnił funkcję przedszkola. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody 

budżetu Gminy Wapno za pomocą innego instrumentu płatniczego. 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Joannę Masiarek o odczytanie projektu uchwały.  

Starszy Inspektor J. Masiarek przedstawiła projektu uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 14 radnych/. 

W czasie głosowania obecnych było 14 radnych. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Wapno za pomocą innego instrumentu płatniczego.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 

2021 - 2030. 

Przewodniczący Rady poprosił o odczytanie projektu uchwały.  

Starszy Inspektor J. Masiarek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 14 radnych/. Nieobecny 1. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady poprosił o odczytanie projektu uchwały.  

Starszy Inspektor J. Masiarek przedstawiła projektu uchwały. 

Radny M. Szumann: chciałbym zapytać o przesunięcie 5000 zł na wykonanie herbu. 

Przewodniczący Rady Gminy: ja odpowiem - tak, to są pieniądze na nowy projekt. 

Radny A. Szymanik: ja mam pytanie do załącznika nr 4 odnośnie przydomowych oczyszczalni 

ścieków, czy 3 500 zł to umniejszenie kwoty czy zwiększenie? 

Inspektor J. Masiarek: jeżeli chodzi o dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków 

żadnych zmian nie było. 

Radny A. Szymanik: rozumiem, że dofinansowanie na przydomowe oczyszczalnie ścieków na 

ten rok wynosi 3 500 zł. 

Inspektor J. Masiarek: tak. 

Radny A. Szymanik: to jak otrzymać to dofinansowanie, ponieważ na jedną oczyszczalnie 

przydomową jest 2000 zł? 
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Inspektor J. Masiarek: nie mam informacji na ten temat, ponieważ nie uczestniczyłam 

w tworzeniu tego budżetu. 

Przewodniczący Rady: dziękuje bardzo, proszę Przewodniczącego o opinię Komisji do tej 

uchwały. 

Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: na Komisji mówiliśmy  

o tym, aby zabezpieczyć z wolnych środków pieniądze na pokrycie obsługi prawnej procedury 

związanej z odszkodowaniem za szkody górnicze. 

Inspektor J. Masiarek: ja chciałam przypomnieć, że pieniądze na obsługę prawną związaną  

z odszkodowaniem za szkody górnicze i na nowy herb zostały czasowo przesunięte  

z wynagrodzeń i zostaną one zwrócone z wolnych środków. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 14 radnych/. Nieobecny 1. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmian do budżetu 

na rok 2021 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie zmian do budżetu na rok 2021. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Podjęcie Apelu Rady Gminy Wapno o pomoc w celu zniwelowania skutków katastrofy 

górniczej na terenie Gminy Wapno. 

Przewodniczący Rady: Apel został Państwu przesłany, uwag nie było – zostanie on również  

w formie załącznika dołączony do protokołu z dzisiejszej Sesji. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w apelu. 

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 14 radnych/. Nieobecny 1. 

Za apelem głosowało 14 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Apelu Gminy Wapno o pomoc w celu zniwelowania skutków 

katastrofy górniczej na terenie Gminy Wapno stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Apel Gminy Wapno  

o pomoc w celu zniwelowania skutków katastrofy górniczej na terenie Gminy Wapno. 

Apel stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji, 

o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

Wójt Gminy Wapno poinformował o podjętych zarządzeniach i realizowanych uchwałach. 

Informacje stanowią załącznik nr 24 i 25 do protokołu.  

Wójt: chciałbym nawiązać do pytania Radnego A. Szymanika odnośnie spraw związanych  

z przydomowymi oczyszczalniami ścieków. Dlaczego zabezpieczono w budżecie za poprzedni 

rok kwotę 10.000 zł, a wydatkowano mniej? Szczegóły, jeżeli Pan wyrazi taka wolę 

przedstawię na najbliższej Komisji. 

Natomiast, jeżeli chodzi o działalność między sesjami, to razem z Panią Sekretarz Mariką 

Kosmowską odbyliśmy spotkanie z profesorem Wydziału Geografii i Geologii UAM  

w Poznaniu, P. Józefem Górskim, w którym również uczestniczył Geolog z Urzędu 

Wojewódzkiego. Rozmawialiśmy o tym, jaki obrać kierunek działań, by poprawić sytuację 

którą „kształtują” szkody górnicze. Z tym spotkaniem powiązane było kolejne  

z przedstawicielami Wojewody Wielkopolskiego oraz delegatami z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska w Poznaniu. Konkretne informacje o dalszych posunięciach przedstawię 

Państwu na kolejnej Sesji. 

Podczas wizyty u Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego, P. Krzysztofa 

Grabowskiego wręczono mi umowę na dofinansowanie drogi w Srebrnej Górze. Cieszę się 

bardzo, że w końcu będziemy realizować konkretny projekt. 

Prowadziliśmy rozmowy z kancelariami adwokackimi, wybraliśmy jedną – która uczestniczyła 

w posiedzeniu Komisji i obecnie opracowujemy plan działania. 

Wspólnie z przedstawicielami podległych jednostek, Rady Gminy oraz Panią Sekretarz brałem 

udział w obchodach Święta Konstytucji 3 Maja. 

Prowadzę rozmowy z przedstawicielami PKP w Poznaniu odnośnie dalszych losów dwóch 

budynków – dworców w Ruścu i Wapnie. 

Odbyłem dwa spotkania z mieszkańcami lokali komunalnych, wypracowaliśmy konsensus.  

Prowadziliśmy trudne rozmowy w związku z arkuszem organizacyjnym pracy szkoły na rok 

szkolny 2021/2022. Nie były to proste rozmowy i nie udało się uniknąć cięć personalnych. 

Jednak bardzo trudno jest połączyć prawo oświatowe i finanse publiczne. 
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Urząd Gminy Wapno, na tą chwilę jest jedynym organem, który sprawuje nadzór nad 

zapadliskiem. Dziękuję. 

 

Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady: oddaję głos Przewodniczącemu Komisji, który w skrócie przedstawi 

informację na temat wniosków, które omawiane były na ostatniej Komisji: 

a) dwa wnioski dotyczące wykupu działek, w Wapnie – obręb Srebrna Góra przy 

ul. Piaskowej - od osób prywatnych, spotkały się z przychylną opinią Radnych, 

b) prośba o dofinansowanie z Rejonowego Związku Spółek Wodnych na kwotę 3000 zł, 

na roboty konserwacyjne urządzeń melioracyjnych sekcji Podolin. Powyższe środki 

będą traktowane jako składki do Spółek Wodnych. Radni wyłazili wolę, aby 

przeznaczyć potrzebne środki, 

c) wniosek Starosty Wągrowieckiego o dofinansowanie rozbudowy systemu łączności 

radiowej na terenie powiatu wągrowieckiego wraz z modernizacją zaplecza 

magazynowo - garażowego KPPSP w Wągrowcu. Wniosek został rozpatrzony 

negatywnie.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radna M. Pawłowska: w nawiązaniu do nowego Herbu Gminy Wapno, proponuję poczekać do 

następnej Komisji, aby wspólnymi siłami wypracować projekt lub rozpisać konkurs na 

opracowanie graficzne herbu. 

Przewodniczący Rady: Proszę o doprecyzowanie. 

Radna M. Pawłowska: po wnikliwym zapoznaniu się z tematem rozważamy propozycję 

rozpisania konkursu na opracowanie nowego herbu. Nie wiem czy będziemy głosować czy 

przekładamy ten wniosek do następnej Komisji? 

Przewodniczący Rady: możemy ten wniosek skierować do Komisji Statutowej. 

Radna M. Pawłowska: jeżeli Komisja odbędzie się, to kieruje wniosek do komisji Statutowej. 

Przewodniczący Rady: jeżeli jest wniosek, to posiedzenie Komisji Statutowej odbędzie się. 

Jeszcze ze swojej strony chciałbym dodać, że oczekuje na materiały do kolejnego numeru 

Biuletynu do 11 czerwca.  

 

Termin kolejnej Sesji Rady Gminy Wapno został zaplanowany na 1 lipca 2021 r. na godzinę 

1700. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad XXVI Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący Rady 

dokonał jej zamknięcia.  

 

Protokołowała: 

Iwona Rozmarynowska  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 15:00.  

Zakończenie sesji o godz. 16:30.  

                          

                                          Przewodniczący Rady Gminy Wapno 

                                     /-/ Radosław Piechowiak 

 

 

 

 


